



## Rawatan - rambut penjagaan - KLERAL SYSTEM

### BIOKERATIN - KLERAL SUSU BIOKERATIN - KLERAL SUSU



## KLERAL SYSTEM

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)

☎ +39 0331 1706328

### BIOKERATIN - KLERAL SUSU BIOKERATIN - KLERAL SUSU

membina semula, papan, melindungi  
Satu barisan tertentu untuk membina semula dan melindungi besi rambut, formaldehid bebas. Sistem kapilari dalam 3 langkah :

#### **SUSU SYAMPU BIOKERATIN**

la dicipta untuk membuat rambut kering dan rapuh khasiat bahan-bahan aktif semulajadi, kelembutan, keanjalan dan kesihatan.

#### **SUSU TERAPI membina semula POLIMER JUMLAH**

Rawatan yang dinyatakan pembinaan semula rambut yang rosak teruk. Formula untuk kegunaan profesional. Ia menyelesaikan masalah retak, walaupun sangat serius. Pembaikan cuticles membina web polimer tahan lama.

#### **SUSU SERUM TERAPI membina semula JUMLAH**

Ia adalah serum yang dicipta oleh kecekapan yang luar biasa dan membina semula pelurus rambut. Sapukan ke panjang tanpa membilas.  
Arahan untuk menggunakan sistem kapilari pembinaan semula di 3 peringkat. Langkah 1: Basuh rambut anda dengan SUSU SYAMPU BIOKERATIN dan bilas dengan teliti.  
Langkah 2 : tuang SUSU TERAPI JUMLAH POLIMER membina semula di dalam mangkuk untuk warna. Dos yang berbeza-beza bergantung kepada keadaan kerosakan rambut dan panjangnya. Memohon produk dengan berus warna, mengedar saturating setiap helai dan membahagikan rambut ke beberapa bahagian. Mengumpul rambut anda dengan sepasang tang dan sapukan selofan alat dengar telah dijaga untuk diamalkan di sini tiga lubang. Diletakkan di bawah sumber yang kering haba (atau lampu topi keledar) selama sekurang- kurangnya 10 minit. Buka penutupnya dan membenarkan rambut sejuk. Bilas dengan teliti. Langkah 3 : Selepas anda telah mengeluarkan produk Langkah 2, memohon SUSU SERUM TERAPI daripada semua panjang tanpa membilas dan mengeringkan pas akhir. Selepas melaksanakan dalam tiga fasa akan mendapat rambut yang luar biasa licin dan dipulihkan.